
JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Hvala lijepo.  

Sada riječ dajem zastupniku Robertu Faberu da postavi pitanje.  

Molim da se pripremi zastupnik Renato Petek i molim zastupnike da se pridržavaju dvije 

minute koliko je Poslovnikom predviđeno za pitanja. Hvala.  

 

ROBERT FABER:  

- Poštovani Predsjedniče, Gradonačelniče, zastupnice i zastupnici,  

iznijet ću problem s kojim se suočavaju građani prvenstveno u Donjem gradu i centru 

našeg grada i postavljaju pitanja svojim zastupnicima i predstavnicima u vijećima, gradskim 

četvrtima.  

Probat ću biti što kraći, radi se o problemu koji jako utječe na kvalitetu života ljudi, pogotovo 

u centru grada, a to je visoki intenziteti buke tijekom dnevnog pogotovo noćnog, noćnog dijela, 

znači kada ljudi spavaju. Prvenstveno se odnosi na dio najviše žalbi i pritužbi je došlo na 

područje Varšavske ulice i ulice, Prolaza sestara Baković gdje je taj problem buke i 

elektroakustičkih uređaja koji se nalaze izvan, znači na otvorenom prostoru ima poseban još 

dodatak akustike u tom suženom prostoru.  

Da skratim, pitanje od građana koje prenosim je da li su, da li je gradonačelnik i uprava da li su 

upoznati s tim problemom i da li se nešto može poduzeti na akutnom rješenju da se spriječe 

razine buke koje su iznad dozvoljenih i eventualno u dužem periodu na neki drugi način. Hvala.  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Hvala lijepo. Riječ ima Gradonačelnik.  

 

TOMISLAV TOMAŠEVIĆ:  

- Zahvaljujem na pitanju zastupniče Faber.  

Da, to jest jedan od problema koji dolazi često i do nas u Gradskoj upravi da nažalost 

dozvole koje se daju ili za terase ili za ugostiteljske objekte s terasama ili za manifestacije 

različite koje se onda odvijaju na javnim površinama posebice u ovom užem centru grada 

zapravo krše propise oko buke pa čak i oko radnog vremena ili vremena koje im je propisano i 

za koje imaju dozvolu i to otežava i smanjuje kvalitetu života građanima strogog centra grada. 

I to je nešto s čime ćemo se svakako baviti. Naravno mi možemo aktivirati redare međutim tu 

je potrebna isto kao što znate i inspekcija zapravo nadležnih državnih tijela koja utvrđuje da li 

je došlo do prekoračenja buke ili nije tako da tu ne možemo u tom smislu djelovati na taj aspekt 

jer to spada zapravo u ingerenciju ministarstva.  

Međutim ono što možemo i što želimo jest revidirati uopće način na koji se daju dozvole za 

terase ugostiteljskih objekata pa isto tako i za različite manifestacije tj. kad se daju javne 

površine u zakup i doista ne tolerirati bilo kakve situacije gdje se krše propisi u smislu da onda 

dajemo takve dozvole u budućnosti za takve, za takve poslovne subjekte. Znači u tom smislu 

možemo to promijeniti i mogu isto tako najaviti da ćemo ići u izmjenu Odluke o davanju javnih 

površina u zakup. Ta Odluka će biti na javnom savjetovanju 30 dana i možemo otvoriti raspravu 

i na koji način možemo i kroz tu Odluku možda na neki način pokušati regulirati i riješiti ovaj 

problem. Hvala lijepo.  

 

 


